

ANNEX A

No. 1671. CONVENTION ON ROAD TRAFFIC. SIGNED AT GENEVA ON 19 SEPTEMBER 1949¹

- (a) EUROPEAN AGREEMENT ON THE APPLICATION OF ARTICLE 23 OF THE 1949 CONVENTION ON ROAD TRAFFIC CONCERNING THE DIMENSIONS AND WEIGHTS OF VEHICLES PERMITTED TO TRAVEL ON CERTAIN ROADS OF THE CONTRACTING PARTIES. SIGNED AT GENEVA ON 16 SEPTEMBER 1950²
- (b) EUROPEAN AGREEMENT SUPPLEMENTING THE CONVENTION ON ROAD TRAFFIC AND THE PROTOCOL ON ROAD SIGNS AND SIGNALS SIGNED AT GENEVA ON 19 SEPTEMBER 1949. SIGNED AT GENEVA ON 16 SEPTEMBER 1950³

ANNEXE A

N° 1671. CONVENTION SUR LA CIRCULATION ROUTIÈRE. SIGNÉE À GENÈVE LE 19 SEPTEMBRE 1949¹

- a) ACCORD EUROPÉEN PORTANT APPLICATION DE L'ARTICLE 23 DE LA CONVENTION SUR LA CIRCULATION ROUTIÈRE DE 1949 CONCERNANT LES DIMENSIONS ET POIDS DES VÉHICULES ADMIS À CIRCULER SUR CERTAINES ROUTES DES PARTIES CONTRACTANTES. SIGNÉ À GENÈVE LE 16 SEPTEMBRE 1950²
- b) ACCORD EUROPÉEN COMPLÉTANT LA CONVENTION SUR LA CIRCULATION ROUTIÈRE ET LE PROTOCOLE RELATIF À LA SIGNALISATION ROUTIÈRE, SIGNÉS À GENÈVE LE 19 SEPTEMBRE 1949. SIGNÉ À GENÈVE LE 16 SEPTEMBRE 1950³

TERMINATION (*Note by the Secretariat*)

The European Agreement supplementing the Convention on road traffic opened for signature at Vienna on 8 November 1968,⁴ done at Geneva on 1 May 1971⁵ was registered ex officio on 7 June 1979.

The said Agreement, which came into force on 7 June 1979, provides, in its article 5, that it will terminate and replace the above-mentioned Agreements in relations between the Contracting Parties to the 1971 Agreement.

(7 June 1979)

ABROGATION (*Note du Secrétariat*)

L'Accord européen complétant la Convention sur la circulation routière ouverte à la signature à Vienne le 8 novembre 1968⁴, en date à Genève du 1^{er} mai 1971⁵, a été enregistré d'office le 7 juin 1979.

Ledit Accord, qui est entré en vigueur le 7 juin 1979, stipule, dans son article 5, qu'il abrogera et remplacera les Accords susmentionnés dans les relations entre les Parties contractantes à l'Accord de 1971.

(7 juin 1979)

¹ United Nations, *Treaty Series*, vol. 125, p. 3; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 2 to 10, and 12, as well as annex A in volumes 846, 848, 892, 996, 1042, 1102 and 1119.

² *Ibid.*, vol. 133, p. 368; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 2 to 4.

³ *Ibid.*, vol. 182, p. 286; for subsequent actions, see references in Cumulative Indexes Nos. 2 to 5, 8 and 12.

⁴ *Ibid.*, vol. 1042, p. 17.

⁵ See p. 369 of this volume.

¹ Nations Unies, *Recueil des Traités*, vol. 125, p. 3; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs nos 2 à 10, et 12, ainsi que l'annexe A des volumes 846, 848, 892, 996, 1042, 1102 et 1119.

² *Ibid.*, vol. 133, p. 369; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs nos 2 à 4.

³ *Ibid.*, vol. 182, p. 287; pour les faits ultérieurs, voir les références données dans les Index cumulatifs nos 2 à 5, 8 et 12.

⁴ *Ibid.*, vol. 1042, p. 17.

⁵ Voir p. 369 du présent volume.